
REFERAT 

 

Bestyrelsesmøde Mandag den. 12/8-2024 

DAGSORDEN 

 

1.Dagsorden. GODKENDT 

 

2. Referat. GODKENDT 

 

3.Nyt fra administrationen. 

Markvandringen har rejst flg. Spørgsmål: 

- Er det muligt, at afdelingsbestyrelsen bliver hørt i forbindelse med udarbejdelsen af 

udbudsmaterialet for stibelægningen i afdelingen, blandt andet tænkes der ift. hvilken typer 

belægning der skal benyttes. 

- Hvordan vil de nye stier/fortove finaseres? 

- Hvad er processen i forbindelse med etablering af grillpladsen ved Blok 5 

(sandområdet)? 

- På afdelingsmødet i 2023 forklarede administrationen, at grillpladsen kunne etableres 

uden, at det ville påvirke huslejen. Under markvandringen lød det som om, dette ikke var 

tilfældet. 

- Afdelingsbestyrelsen ønsker et dialogmøde/oplysningsmøde/afklaringsmøde med Kent, 

for at få forståelse for dette, samt hvad der kan gøres for at fremme processen. 

4. Nyt fra afdelingen. 

Planlægning omkring Afdelingsmødet i september, arbejdsfordeling og Årsberetning laves. 

Afdelingsbestyrelsens medlemmer laver hver især en liste over årets begivenheder, som 

sendes til Mette, senest den 18/8-2024, Disse vil blive brugt som oplæg til udarbejdelsen 

af afdelingsbestyrelsens årsberetning. Udkastet vil blive medtaget på det ekstraordinære 

bestyrelsesmøde den 22/8-2024 for gennemgang og fælles godkendelse. 

Der skal bestilles telt, størrelsen besluttes på kommende ekstraordinære 

bestyrelsesmøde. Vi skal huske at tale med viceværterne ift. Friholdelse af plads til 

opsætningen af teltet. Der blev talt om placering. 



Vi aftaler at servere kaffe/the/sodavand og småkager/kager ved afdelingsmødet. Der skal 

indkøbes krus, paptallerkner og div. Der uddelegeres på det kommende ekstraordinære 

bestyrelsesmøde. 

5. Nyt fra Beboere. INTET indkommet. 

6. EVT. Ingen punkter. 


